
Referat af bestyrelsesmøde i G/F Skovly 
 

Dato: 13. januar 2025 
Deltagere: Rasmus C. Øhrstrøm, Patrick Pedersen, Jon Schøpzinsky, Ulrik 

Haagen Panton, Teit Førster Varming, Christian Kaas Oldenburg 
Afbud: - 

Referat: Rasmus 
 

Dagsorden 

 

Referat Aktioner 

1. Ny hjemmeside – 
status 

Der er pt. ca. 70 husstande, der har 
oprettet sig på den nye hjemmeside, 

hvilket er en forudsætning for at 
kunne betale kontingent og derved 
bevare medlemskab af foreningen.  

 
Bestyrelsen drøftede status, 

herunder yderligere initiativer for at 
få endnu flere af nuværende 
medlemmer overført til det nye 

modul. 
 

Der kommunikeres desuden ved 
fysisk omdeling i forbindelse med 
indkaldelsen til den ordinære 

generalforsamling i marts 2025. 
 

Der udsendes en 
statusmail samt 

vejledning til 
oprettelse. (Er 
udsendt den 14. 

januar 2025) 

2. Regnskab 2024 og 
budget 2025 

Ulrik (kasserer) gennemgik foreløbigt 
regnskab for 2024. 

 
Der forventes overskud for 2024 på 
ca. 18.500 kr., hvilket vil hæve 

foreningens formue til ca. 90.000 kr. 
ved udgangen af 2024.  

 
Regnskabet sendes til revision hos 
foreningens revisor, Max Frederiksen, 

og indstilles til godkendelse på den 
ordinære generalforsamling senere 

på foråret. 
 

Ulrik gennemgik udkast til budget for 
2025.  
 

Der budgetteres med en mindre 
nedjustering i antal medlemmer som 

Ulrik sender 
regnskab 2024 til 

revisor.  
 
Budget 2025 

udsendes til 
foreningens 

medlemmer forud 
for den ordinære 
generalforsamling

. 



følge af overgangen til ny 
hjemmeside. De to seneste år har 

foreningen haft et overskud på ca. 
18.000. Det blev i den forbindelse 

drøftet, om der er grundlag for 
sænke kontingentet. 
 

Der er desuden 5-10 husstande uden 
for foreningens geografiske 

afgrænsning, som har været 
indmeldt i foreningen i tidligere år, 
som også har indmeldt sig via den 

nye hjemmeside. Ifm. opdatering af 
foreningens vedtægter bør 

foreningens medlemmer tage stilling 
til, hvordan man vil forholde sig at 
have medlemmer af foreningen, som 

ikke bor i området, og som ikke 
deler lokalplanregulering med 

hovedparten af foreningens 
medlemmer. 
 

I budgettet indarbejdes ligeledes 
beslutning om indkøb af ny trailer jf. 

referatets punkt 7. 
 

3. Generalforsamling 
2025 

Det undersøges med Skovlyskolen 
om det er muligt at låne lokaler til 
afholdelse af ordinær GF torsdag den 

27. marts 2025 klokken 18:30. Er 
det ikke muligt undersøges lørdag 

den 29. marts 2025.  
 
Så snart der er en afklaring varsles 

foreningens medlemmer. Den 
egentlige indkaldelse udsendes i 

overensstemmelse med foreningens 
vedtægter via både via brev og via 
e-mail. 

 

Teit undersøger 
dato og lokale 
med 

Skovlyskolen. 
 

Rasmus rækker 
ud til dirigent. 

4. Fibernet Jon er fortsat i dialog med TDC om 

muligheden for at udlægge Fibernet i 
Borgmester Schneiders Vej. 

 
Næste skridt er en godkendelse fra 
foreningen på den ordinære 

generalforsamling, hvilket er et krav 
fra TDC. TDC inviteres til et 

informationsmøde i forbindelse med 
generalforsamlingen. 

Jon følger op 

overfor TDC. 



 

5. Opfølgning på 

beboerundersøgels
e 

Bestyrelsen drøftede den 

udarbejdede opsamling på 
undersøgelsen.  

 
Der var enighed om, at det er 

særdeles positivt at mere end 70 har 
valgt at deltage i undersøgelsen, og 
bestyrelsen vil bruge undersøgelsen 

som afsæt for arbejdet med 
foreningens vedtægter og den 

løbende dialog med Rudersdal 
Kommune. 
 

Undersøgelsens 

resultater 
udsendes til alle 

medlemmer. 
 

6. Svømmehal Christian gav en status på dialogen 
med skolebestyrelsen (Skovlyskolen) 

om renovation af svømmehallen. 
Skolelederen har kvitteret særdeles 

positivt for foreningens initiativ til 
arbejdet. Der er udsendt besked til 
alle skolens forældre om at 

tilkendegive interesse i at indgå i en 
arbejdsgruppe. 

 
Arbejdet er forankret i 
skolebestyrelsen. Christian 

repræsenterer foreningen i arbejdet.  
 

 

7. Trailere Der har været en del udfordringer 
med trailerne i det seneste år – og 

igen ad flere omgange i december 
måned, hvorfor det i perioder ikke 
har været muligt at tilgå 

bookingmodulet for begge trailere. 
 

Hen over julen gik der hul i bunden 
af den lille trailer, hvorfor bestyrelsen 
ud fra en samlet vurdering af 

trailerens tilstand har besluttet at 
afskrive den lille trailer og få den 

skrottet. 
 
Mange beboere har bl.a. i 

beboerundersøgelsen tilkendegivet, 
at netop trailerne er en af de 

primære grunde til medlemskab. 
Derfor har bestyrelsen besluttet at 
indkøbe endnu en trailer, så der 

inden længe er to store trailere, der 

Teit køber ny 
trailer incl. 

forsikring. 



kan bookes og benyttes af 
foreningens medlemmer. 

 
Vi kan desuden konstatere, at den 

store trailer har været booket 3-4 
gange så ofte som den lille trailer, 
hvilket vi – sammenholdt med input i 

beboerundersøgelsen – tager som 
udtryk for, at en ny trailer skal være 

af en vis størrelse. 
 

8. Prioriteter og 
planer for 2025 

Bestyrelsen ønsker at fortsætte den 
konstruktive dialog med Rudersdal 
Kommune (Byplan og Teknik & 

Miljø), og har taget initiativ til et 
samarbejdsmøde om forskellige 

emner, herunder følgende forslag fra 
medlemmerne via 
beboerundersøgelsen og det løbende 

input, som vi får via e-mail: 
 

1. Hastighedsbegrænsning
er på småveje 

2. Trafikmængde- og 

sikkerhed, støj og 
parkering på 

Borgmester Schneiders 
Vej (herunder 
vejstykket syd for 

Højbjerggårdsvej) og 
andre veje 

3. Beplantning på 
offentlige arealer 

4. Afskærmning mod fra 

Borgmester Schneiders 
Vej og Paradisbakken 

mod industriområdet 
(Skovlytoften) 

5. Kantsten og belægning 

på Borgmester 
Schneiders Vej 

6. Forkortelse af 
Borgmester Schneiders 

Vej i offentlige registre 
7. Trailerparkering på 

offentlig 

parkeringsplads over for 
Skovlyskolen (mellem 

Borgmester Schneiders 
Vej 53 og 57) 

 



8. Renovering af 
svømmehal på 

Skovlyskolen 
 

Bestyrelsen håber at mødet kan 
afholdes i løbet af februar/marts. 
 

Bestyrelsen planlægger at 
fremlægge konkrete planer og 

prioriteter for det kommende år ifm. 
den ordinære generalforsamling. 
 

9.  Evt. - 
 

 

 

 
 

 
 


